

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 113/25-26  
「少訊活動。由你話事」 演示比賽

敬啟者：

為培養學生多元發展，本校早前為 貴子弟報名參加少訊學校支會活動建議書計劃 - 「少訊活動。由你話事」演示比賽，本校成功進入八強並獲邀參與演示，滙報活動成效及學習成果，並競逐「傑出少訊學校支會活動獎」。有關活動詳情臚列如下：

日期：	二月七日(星期六)
時間：	上午 9:30 至下午 2:30 (或按賽程及實際情況而有所調整)
地點：	香港銅鑼灣鴻興道 28 號警官會所一樓歷史室
費用：	全免
備註：	參加者需穿著整齊校服參與演示

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動，並於二月五日(星期四)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與呂君豪老師或譚楚宜社工聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年二月四日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 113/25-26  
「少訊活動。由你話事」 演示比賽

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容，並  
\* 同意 / 不同意敝子弟參加「少訊活動。由你話事」演示比賽。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 113/25-26  
Junior Police Call (JPC) School Club Activity Proposal Competition

4<sup>th</sup> February 2026

Dear Parents

In order to promote student's whole-person development, the school recently has enrolled in the Junior Police Call (JPC) School Club Activity Proposal Competition. We are pleased to announce that our school has successfully reached the final eight and has been invited to participate in the presentation competition to report on the effectiveness and learning outcomes of the activities while competing for the 'Outstanding JPC School Club Activity Award. Details of the competition are as follow:

Date	:	7 February 2026 (Saturday)
Time	:	9:30am– 2:30pm (Subject to adjustment based on the competition schedule)
Venue	:	28 Hung Hing Road, Causeway Bay, Hong Kong
Fee	:	Free of charge
Remarks	:	Students are required to wear the school uniform to attend the competition.

Please return the signed e-reply slip on or before 5<sup>th</sup> February 2026 (Thursday). Please free feel to contact Mr. Lui Kwan Ho or Mr. Tam Cho Yi on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.